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صفحه مدیرعامل آبفا شیراز خبر داد؛

افزایش ظرفیت پکیج تصفیه خانه غرب صدرا به ۳۷۰۰ مترمکعب

رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب شیراز گفت: با 
احداث یک خط جریان جدید، ظرفیت پکیج تصفیه خانه غرب صدرا از 

۳۰۰۰ به ۳۷۰۰ مترمکعب افزایش یافت.
آموزش همگانی  و  روابط عمومی  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
ساکن  جمعیت  افزایش  افزود:  بهروزی  بهمن  شیراز  آبفا  شرکت 
شرکت  جمع آوری شده،  فاضلاب  حجم  افزایش  نیز  و  صدرا  غرب  در 

مدول  احداث  تکمیل  زمان  تا  داشت  آن  بر  را  شیراز  فاضلاب  و  آب 
افزایش  موجود  تصفیه خانه  پکیج  ظرفیت  صدرا،  غرب  تصفیه خانه   اول 

دهد.
وی با اشاره به افزایش ۷۰۰ مترمکعب ظرفیت پکیج تصفیه خانه اظهار 
با  تصفیه خانه غرب صدرا  پکیج  ظرفیت  و  افزایش کمیت  این  داشت: 

استفاده از توان متخصصان داخلی شرکت صورت گرفت.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای فارس خبر داد؛

جابه جایی بیش از 26 میلیون و 61۷ هزار 
تن کالا از مبادی استان فارس

شهردار منطقه یک شیراز خبر داد؛

شهردار منطقه یک شیراز گفت: در دهه فجر امسال ۱۹ پروژه با بیش 
از ۱۷۰ میلیارد تومان در سطح این منطقه کلنگ زنی و افتتاح می شود 
که ۱۳ پروژه با ۱۰۰ میلیارد افتتاح و ۶ پروژه با بیش از ۷۰ میلیارد 

تومان اعتبار کلنگ زنی می شود. 
سلسله  در  میرزایی  بین  جهان  غضنفری:  خبری/خدیجه  سرویس 
نشست های امید به مناسبت دهه فجر در جمع خبرنگاران گفت: منطقه 
در  نفر جمعیت  هزار  از ۱۵۰  بیش  و  مساحت ۱۸۰۰ هکتار  با  یک 

محدوده مرکزی شهر قرار دارد. 
وی تصریح کرد: در حال حاضر تعدادی زیادی از پروژه ها در حال 
اجرا است تا اواخر امسال یا اوایل سال آینده به بهره برداری خواهند 

رسید.
وی اضافه کرد: یکی از بزرگترین پروژه های کلانشهر شهر شیراز 
یعنی بزرگراه شهید سلیمانی در کوهسار مهدی در کنار این منطقه 
قرار دارد که تملک زیادی دارد که در این رابطه از ۱۶ هکتار تملک 
مورد نیاز این بزرگراه تاکنون ۱۱ هکتار تملک شده و مابقی هم به 

دلیل مشکلات تملکی تملک نشده است. 
شهردار منطقه یک شیراز گفت: در ایام دهه فجر عملیات اجرایی فاز 
دوم پروژه های پیاده راه خیابان شهید رادفر و پیاده راه خیابان شهید 

مشکین فام آغاز می شود.
پروژه  را  منطقه  سطح  در  افتتاح  قابل  پروژه های  دیگر  از  میرزایی   
لوله گذاری مطرح کرد و گفت: لوله گذاری ابیوردی ۳ و ۷ و برخی 

دیگر از نقاط است.
خیابان  دوم  فاز  و  رادفر  شهید  راه  پیاده  دوم  فاز  اجرای  از  میرزایی 
به  منطقه  عمومی  سبز  فضای  سرانه  افزایش  راستای  در  فام  مشکین 
عنوان دیگر پروژه منطقه یاد کرد و گفت: یکی دیگر از پروژه های 
ما در حوزه فضای عمومی افتتاح پارک محله ای ۱۳ هزار مترمربعی 
سبزوار  آن  کنار  در  و  است  ناصری(  )باغ  آباد  عفیف   ۵۹ کوچه 
چمران است که با ۴۰ میلیارد تومان اجرا و ۹۰ درصد پیشرفت دارد 
اما ده درصد دیگر به دلیل اجرای پارکینگ بیمارستان اردیبهشت و 

گودبرداری آن متوقف شده است. 
باغات قصردشت  به قرار گرفتن  با اشاره  شهردار منطقه یک شیراز 

در سطح منطقه یک افزود: طی سال های اخیر تملک آن خیلی سخت 
است و الان ترجیح حفظ باغات است و شهرداری تا جایی که شده 

تملک انجام داده است.
 میرزایی ادامه داد: در این راستا شهرداری ۲۷۰ هکتار باغ گروه یک 
را به صورت مختلف تملک کرده و سرجمع از ۹۸۰ هکتار باغ های 
گروه یک ۵۰۰ هکتار این باغات به صورت تملک کامل یا غارصی 

مالکی و مشاعی فریز شده است. 
شهرداری  حمایت های  برخی  به  اشاره  با  شیراز  یک  منطقه  شهردار 
باغ های قصردشت گفت: در راستای حفظ  باغداران جهت حفظ،  از 
اختیار  در  و  حفر  رایگان  به صورت  چاه  حلقه   ۲۰ شیراز  نگهداری 

گذاشته است.
دانست و  باغات  را حفظ  مدیریت شهری شیراز  قرمز  میرزایی خط 

گفت: امیدواریم مردم هم ما را در این زمینه کمک کنند. 
میرزایی از اجرایی شدن تقاطع جام جم با توافق با صدا و سیما خبر داد 
و افزود: درخصوص تقاطع غیر هم سطح قصردشت هم سهمیه تملک 
ما انجام شده و این پروژه به زودی آغاز می شود و در کنار آن برای 
مبلمان شهری منطقه هم برنامه خوبی داریم و به زودی شاهد تحولات 

خوبی در منطقه خواهیم بود.
وی افزود: در حوزه سرمایه گذاری هم اتفاقات خوبی در سطح منطقه 
در حال انجام است از جمله پروژه بسته سرمایه گذاری پردیس هنری 
نمازی  میدان  البته در  نمازی که  میدان  بسته سرمایه گذاری  بعثت و 
فعلًا مشکل اصلی انتقال پایانه نمازی به یک نقطه دیگر در اطراف 

محل فعلی است. 
*افتتاح و کلنگ زنی بیش از ۵۰ هزار میلیارد تومان پروژه مدیریت 

شهری شیراز در دهه فجر امسال  
گفت:  نیز  شیراز  شهرداری  بین الملل  امور  و  ارتباطات  مدیرکل 
شهرداری شیراز تا دهه فجر امسال افتتاح و کلنگ زنی بیش از ۵۰ 

هزار میلیارد تومان پروژه را در دستور کار قرارداد. 
رضا جاویدی افزود: رویکرد مدیریت شهر امیدآفرینی به جامعه است 
و نیازمند همراهی و مشارکت مردم هستیم تا شهروندان به صورت 
شفاف بدانند که اگر عوارض پرداخت می کنند در کجا هزینه می شود. 

معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد؛

تعطیلی 2 واحد غیرمجاز در شهر صدرا

3 ماهه سوم امسال صورت گرفت؛

بیمارستان مادر و کودک شوشتری شیراز گفت:در سه ماهه  رئیس 
سوم امسال، هزار و ۲۷۲ نوزاد در بیمارستان مادر و کودک شوشتری 

متولد شدند.
مادر  بیمارستان  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
اجرای  راستای  در  گفت:  جمشیدپور  نغمه  شوشتری،  کودک  و 
سیاست های افزایش جمعیت و باروری، در سه ماهه سوم امسال هزار 
و ۲۷۲ زایمان در بیمارستان مادر و کودک شوشتری انجام شده که از 

این تعداد ۶۳۴ زایمان به روش طبیعی بوده است.
وی با اشاره به برگزاری هزار و ۱۸۸ کلاس آمادگی مادران در سه 
ماهه سوم امسال اضافه کرد: کلاس آمادگی مادران در نوبت کاری 

مادران  فراوان  استقبال  با  که  می شود  انجام  هفته  روزهای  در  صبح 
باردار همراه بوده است.

دانست  ضروری  امری  را  مرکز  این  در  تغذیه  مشاوره  همچنین  او 
مادران  به  تغذیه  مشاوره  امسال، ۱۳۹  ماهه سوم  سه  در  داد:  ادامه  و 
رژیم های  و  مشاوره ها  این  که  است  شده  انجام  مراجعان  و  باردار 
بیمارستان  زایمان در درمانگاه  از  بارداری و پس  درمانی در دوران 
به صورت  تغذیه  کارشناس  سوی  از  بخش ها،  در  بیمار  بالین  بر  یا 
در  مادران  مشکلات  بسیاری  بروز  از  که  می شود  انجام  مستمر 
پیشگیری  نوزادان  سلامت  در  عمده  مشکلات  و  بارداری   دوران 

می کند.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس خبر داد؛

بهره برداری از طرح انتقال و تأمین آب شرب 
شهرک صنعتی فتح آباد مرودشت

مدیر حفاظت و بهره برداری از منابع آب استان فارس 

مطرح کرد؛

صیانت از منابع آبی با ۸1 گروه گشت 
و بازرسی بصورت شبانه روزی در فارس

مسئول زیباسازی شهرداری منطقه سه شیراز خبر داد ؛

طراحی بوستان 1/5 هکتاری در ارتفاعات 
پیرامونی بولوار شهید وفایی شهرک سعدی
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خبـر

مدیرکل آموزش و پرورش فارس در نشست کارگروه توسعه آموزش های فنی حرفه ای و کاردانش استان، خبر داد؛

مدیرکل آموزش و پرورش فارس، گفت: با آمایش مناطق و احصا 
به  استان  کاردانش  و  حرفه ای  فنی  هنرستان های  توسعه  سند  نیازها، 

زودی تدوین و به استانداری ارائه می شود.
پرورش  و  آموزش  عمومی  روابط  و  رسانی  اطلاع  اداره  گزارش  به 
فارس، محمد خلیل عسکری در نشست کارگروه توسعه آموزش های 
فنی حرفه ای و کاردانش استان، با حضور برخط مدیران، روسا، معاونین 
ادارات  کاردانش  و  حرفه ای  و  فنی  کارشناسان  و  متوسطه  آموزش 
ایام ولادت حضرت  پیشاپیش  تبریک  با  استان،  آموزش و پرورش 
زهرا سلام الله علیها و روز زن، و سالروز ولادت بنیانگذار انقلاب، و 
همچنین تسلیت چهارمین سالگرد شهادت شهید سلیمانی، اظهار کرد: 
فنی  رشته های  توسعه  درخصوص  رهنمودهایی  انقلاب  معظم  رهبر 
حرفه ای ارائه فرمودند و اولین آن تبلیغ و تبیین رشته های فنی است.

رشته ها  سایر  از  بازمانده  آموزان  دانش  شاید  درگذشته  افزود:  وی 
اما امروز بسیاری از دانش آموزان  به رشته های فنی می رفتند  اجباراً 

نخبه ما با علاقه به سمت رشته های فنی و حرفه ای آمده اند.
عسکری بر فهم صحیح جامعه از رشته های فنی حرفه ای تأکید و عنوان 
درخصوص  انقلاب  معظم  رهبر  توسعه  دومین  برنامه ریزی  کردند: 
توسعه رشته های فنی و حرفه ای است و توسعه هنرستان ها نیز فرمایش 
سوم ایشان است. وی ادامه داد: اعزام تعدادی از مدیران استان به دو 
استان یزد و هرمزگان که در توسعه هنرستان های جوار موفق بوده اند 

در دستور کار قرار می گیرد.
مدیرکل آموزش و پرورش فارس، گفت: با آمایش مناطق و احصا 
به  استان  کاردانش  و  حرفه ای  فنی  هنرستان های  توسعه  سند  نیازها، 

زودی تدوین و به استانداری ارائه می شود.
توسعه  مندانه  دغدغه  رویکرد  با  امیدوارم  کرد:  خاطرنشان  وی 
هنرستان ها در دستور کار مدیران و روسای ادارات آموزش و پرورش 

استان قرار گیرد.

پرورش  و  اداره کل آموزش  فنی حرفه ای و کاردانش  اداره  رئیس 
درصدی   ۴ از  بیش  افزایش  جاری،  تحصیلی  سال  در  گفت:  فارس 

هنرجویان رشته های مهارتی را در سطح استان شاهد بودیم.
و  آموزش  توسعه،  هفتم  برنامه  براساس  افزود:  پور  علیرضا  یحیی 
پرورش موظف است تا میزان توسعه رشته های را به بیشتر ۵۰ درصد 
افزایش دهد لذا در این زمینه برنامه ریزی کرده ایم تا این هدف محقق 

شود.
برنامه هفتم توسعه درخصوص  اهداف  افزود: در راستای تحقق  وی 
رشته های  توسعه  نیاز  مورد  منابع  پیش بینی  حرفه ای،  فنی  رشته های 

مهارتی مهمترین موضوعی است که باید در دستور کار قرار دهیم.
اداره کل  فنی حرفه ای و کاردانش  اداره  پور تصریح کرد:  علیرضا 
آموزش و پرورش فارس، اولین اداره ای است که در راستای توسعه 
رشته های فنی حرفه ای و کاردانش مورد نظر برنامه هفتم توسعه، به 

تدوین برنامه پرداخته و آن را به وزارتخانه ارائه داده است.
وی ادامه داد: تلاش داریم سند توسعه هنرستان های فنی و حرفه ای در 

سطح استان را تا ۳۰ دی ماه تدوین و به استانداری ارائه کنیم.
پرورش  و  اداره کل آموزش  فنی حرفه ای و کاردانش  اداره  رئیس 
فارس، خاطرنشان کرد: توسعه رشته های مهارتی اشتغال و کارآفرینی 

را در آینده به دنبال خواهد داشت.

تقدیر معاون وزیر کشور از شهردار 
کلان شهر شیراز


